
  Protokoll styremøte Grimstad bolig- og tomteutvikling KF  
 

Styremøtenr. 05-2022 
 

Dato:   13.05.2022 
 

Varighet:  08.00 - 09.00  
 

Møtested:  På Rådhuset i møterommet Hamsun, 3.etg. 

 

Tilstede: Nils Erik Henriksen (NEH), Anna Elise Svennevig(AES), David Bergh Tharaldsen(DBT), 

Hanne Bie-Lorentzen Schultz (HBLS) på Teams og Arnhild Bråstad(AB), daglig leder i Grimstad 

bolig- og tomteutvikling KF (GBTU KF)  

Forfall: Jørgen Dalaker (JD) 
 

Agenda: 
19/22 Godkjenning av protokoll fra styremøte 25.04.22 
 

Vedtak: Godkjent og signert. 

 

20/22 Organisering av eiendomsutvikling – innspill til videre prosess 
 Det pågår en prosess knyttet til organisering av eiendomsutvikling i Grimstad 

kommune. Styret i GBTU KF og GEU AS har sammen utarbeidet et dokument som er sendt 

saksbehandler som innspill til saken.  

Styrelederne har hatt møte med kommunedirektøren som informerte dem om at han 

ønsker å samle eiendomsutviklingen i et felles aksjeselskap, for å styrke Grimstad 

kommune betydelig i forhold til fremtidig eiendoms- og næringsutvikling.  Styrelederne synes 

dette kan være interessant, dersom forslaget får bred politisk støtte. Styret mener at  

foreslått alternativ bør grundig vurderes før man tar en endelig politisk avgjørelse på dette.  
 

Vedtak: Styret fastholder fortsatt sitt syn om å beholde nåværende KF inntil det foreligger en 

 grundigere vurdering av selskapsstruktur for eiendoms- og næringsutvikling i kommunen. 
 

21/22 Eventuelt 

Ingen saker til behandling. 
 

 
 

 

 

 

Grimstad, 13.mai 2022 
 

 

 

Nils Erik Henriksen     Anna Elise Svennevig   

Styreleder     Nestleder   

    

          


